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Vänsterpartiet i Växjö kommun presenterar:

Vad hände i kommunfullmäktige 18/4? 

Fritidsbanken på gång!
Då S, V och MP gjorde sin budget togs 
äntligen beslut om att Fritidsbanken ska 
finnas i Växjö kommun. Fritidsbanken 
är som ett bibliotek, fast med sport- och 
friluftsutrustning. Här kan man låna 
utrustning för en aktiv fritid. Kultur- och 
fritidsnämnden har nu införlivat beslu-
tet i sin budget och arbetet med att 
göra verklighet av Fritidsbanken 
har inletts. 
Gratis utlåning av idrottsutrust-
ning stärker ungas möjlighet till 
en rolig och fysiskt aktiv fritid – 
oavsett kön, ålder och socioeko-
nomiska förutsättningar. 

Under kommunfullmäktige ställdes en del 
frågor gällande Fritidsbanken som handla-
de om var den ska placeras, huruvida tiden 
för utlån ska begränsas till 14 dagar och 
om det kommer att vara någon specifik 
förening som kommer att vara med och 
driva Fritidsbanken. 

- Arbetet är i sin början och vi har flera 
olika aspekter som är viktiga att ta med 
oss för att det ska bli så bra som möjligt 
för så många växjöbor som möjligt, svara-
de Martina Forsberg (S) som är ordföran-
de i kultur- och fritidsnämnden. 

Växjö kommuns 
landskapsvårdspris
Under kommunfullmäktige delades Växjö 
kommuns landskapsvårdspris för 2022 ut. 
Priset tilldelas person eller personer som 
med berömvärda insatser hävdat det svenska 

kulturlandskapet. Pristagare var företaget 
Jonatan Landskapsvård. 

Motiveringen var att 
Jonatan Landskapsvård 
driver arbetet med land-
skapsvård framåt, bland 
annat genom ängsslåtter, 

frihuggning av gamla träd 
och uppförande av trägär-

desgårdar. Företaget håller även 
kurser i metoderna som används i arbetet. 
Prissumman var på 20 000 kr och vi kan 
inte annat än hålla med om att det är viktigt 
att uppmärksamma, bevara och föra vidare 
den här sortens hantverkskunnande.

Ny ordförande i Värends 
räddningstjänst
Värends räddningstjänst har fått en ny 
ordförande. Pia Rönn Johansson har avsagt 
sig uppdraget, hon har haft svårt att få tiden 
att räcka till för både studier och politik och 
väljer att fokusera på sina uppdrag 

”



som ledamot i kommun-
fullmäktige och i 

miljö- och bygg-
nämnden. Kristian 
Rappner efterträder 
henne som direk-
tionsordförande 

och vi önskar 
honom stort lycka till i 

hans nya uppdrag. 

Debatt om skollokaler
Rene Jaramillo (M) hade lämnat in en 
skriftlig fråga till utbildningsnämndens ord-
förande Julia Berg (S) om Tolgs förskola 
och behov av nya eller förbättrade lokaler. 
Julia svarade att hon väl känner till proble-
matiken och att det i mångt och mycket är 
en positiv utveckling då det finns många 
barn som söker plats i Tolg som är en po-
pulär trakt att bosätta sig i för barnfamiljer. 
Exakt vad som kan eller ska göras för att 
lösa bra lokaler i Tolg kunde Julia inte svara 
på, men hon lovade att ta med sig frågan 
och arbeta vidare tillsammans med förvalt-
ningen. 

Björn Kleinhenz (V) val-
de att använda debatten 
om Tolgs förskola som 
ett tillfälle att prata om 
skollokaler mer all-
mänt. – Vi har väldigt 
många skollokaler i vår 
kommun och en stor del av 
dessa är i behov av förbättring-
ar. Därför har vi i den budget vi lade fram 
med S och MP i höstas ett tydligt fokus på 
att intensifiera arbetet med renoveringar 

och nybyggnation, sa Björn. Det är en 
komplicerad fråga där flera faktorer spelar 
in; det kan handla om att kapacitet behöver 
byggas ut, att lokalerna inte är anpassade ur 
pedagogisk synpunkt eller att det finns up-
penbara fel och brister i lokaler som därför 
måste åtgärdas på kort eller lång sikt. 

Björn lovade att under mandatperioden ha 
ett tydligt fokus på såväl skollokaler som 
likvärdighet och kvalitet, inte minst kopp-
lat till landsbygd där det ofta är svårare att 
rekrytera och behålla personal och där vi 
behöver bli bättre på att skapa likvärdiga 
förutsättningar för barn och elever oavsett 
vilken skola de går på. 

Fördjupad analys 
hållbarhetsarbete
Under kommunfullmäktige godkändes den 
fördjupade analys av kommunens hållbar-
hetsarbete som tagits fram och som är den 
första sedan hållbarhetsprogrammet antogs 
under förra mandatperioden. Pernilla Bo-
din (MP) är ordförande i kommunstyrel-
sens hållbarhetsutskott och sammanfattade 
mycket av det som även vi i Vänsterpartiet 

tagit fasta på i analysen. 

Mycket positivt görs i kommunen, 
inte minst vad gäller klimat- och 
miljö. Dock behöver vi öka takten, 
särskilt inom transport och resande 

där vi ser att vi kan bli mycket bättre. 
Positivt att vi har vår kommunala fjärrvär-

me och elproduktion som är fossilfri. Inom 
flera områden är vi bra och har varit tidigt 
ute, här måste vi hålla i och fortsätta bli 
ännu skarpare. Det gäller t.ex. träbyggna-



tion, sjörestaurering där vi varit framgångs-
rika under lång tid.

Vi behöver jobba med trygghet, ett 
arbete som måste göras från grunden. 
Ett stort och viktigt arbete kan och bör 
göras i våra förskolor och skolor där vi 
träffar alla våra yngre växjöbor och har 
en möjlighet att genom ett aktivt arbete 
med värdegrundsfrågor skapa bra förut-
sättningar för ökad trygghet även i det 
längre tidsperspektivet. 

Folkhälsan för våra yngre växjobor 
(16-29 år) försämras och är något som 
vi måste ta till oss. En del i detta arbete 
handlar om hur Växjö kommun försäkrar 
att kommuninvånarna har tillgång till ett 

aktivt kultur-, fritids- och friluftsliv och 
att gröna miljöer och naturområden är 
en viktig del när vi planerar stadens och 
tätorternas utbyggnad. Det arbete vi inlett 
med stora satsningar på elevhälsan är en 
del i hur vi prioriterar dessa frågor. 

Sammantaget görs mycket i Växjö kom-
mun för att nå målen i Hållbara Växjö 
2030, men vi måste öka takten om vi ska 
klara av våra mätpunkter, alltför många 
visar idag rött eller gult där vi vill se 
grönt. Det handlar om livskvalitet för den 
enskilde just nu, men lika mycket om hur 
vi vill lämna över Växjö till kommande 
generationer. 

Under Växjö Pride bjuder vi 
in till musikquiz på Bäckga-
tan 14.

Pridequiz hos Vänsterpartiet 
Växjö med musik från år 
1600 till 1989, och frågor 
från 2023. Onödig kuriosa 
blandas med nödvändiga 
frågor om allt som har med 
PRIDE att göra; lyssnar du 
igenom de senaste 66 vinnar-
na av ESC och lär dig skilja 
på Mozart och Wagner så 
löser du quizet utan problem!

Quizzet leds av vår alldeles 
egna opera-, schlager- och prideexpert Samuel Schelin. Förfriskningar och 
öppet för alla! Fina priser utlovas!

Välkommen!
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Samling vid Speakers 
Corner kl 13.00 för 
avmarsch, därefter 
tal, musik och mingel 
på Palladium. Välkomna!

FIKA & HÄNG


